
 

 
  

ZAPISNIK o radu 14. sjednice Skupštine Studentskog zbora Pravnog fakulteta u Rijeci održane 

dana 27. studenog 2023. godine s početkom u 12:00 sati.  

  

 

Sazvao:  

 

Predsjednik  

Ime i prezime  Potpis  

 

Sandro Miličković 
  

  

  

 

14. sjednica Skupštine Studentskog zbora Pravnog fakulteta u Rijeci  

 

1.  Mjesto  Pravni fakultet u Rijeci (Vijećnica)  Početak:   12:00 

Dan i datum  27. studenog 2023. godine  

(ponedjeljak) 

Završetak:   13:15 

 

 
2.  

Prisutni:  Sjednici prisustvuju članovi Skupštine:  

1. Sandro Miličković 

2. Patrik Pavić 

3. Stefan Mandić 

4. Dino Markić 

5. Petar Starčević 

6. Iva Pavletić 

7. Ivan Ivanković 

8. Noel Sambol, zamjenik člana Skupštine SZPRAVRI bez prava 

glasa 

9. Marin Đurđević, zamjenik člana Skupštine SZPRAVRI bez prava 

glasa 

3.  Ostali prisutni:         1.  Paula Bratović, Studentska pravobraniteljica Pravnog fakulteta 

u Rijeci 

 

        

 

  
4.  

Odsustvo opravdali:  /  

                                



 

  

  

  
5.  

  

  

  
Dnevni red:  

Predsjednik predlaže sljedeći dnevni red:  

1. Usvajanje dnevnog reda 14. sjednice Skupštine SZPRAVRI; 

2. Usvajanje zapisnika s 13. sjednice Skupštine SZPRAVRI; 

3. Izvješće predsjednika, studentske pravobraniteljice i 

udruga;  

4. Odluka o financijskoj potpori studentskoj udruzi ELSA 

Rijeka; 

5. Potvrda odluke o imenovanju članova povjerenstva i 

njihovih zamjenika; 

6. Potvrda prijedloga odluke o izbornim jedinicama; 

7. Potvrda odluke o imenovanju člana i zamjenika člana 

biračkog odbora; 

8. Odluka o verificiranju članova SZ Alumni kluba 

9. Razno. 

 

 Tijek izlaganja i rezultati sastanka   

 Ad 1. Usvajanje dnevnog reda 14. sjednice 

Predsjednik je pozdravio sve prisutne i ustanovio da Skupština ima kvorum za donošenje 

pravovaljanih odluka s obzirom da je prisutno 7 članova/članica ili zamjenika/zamjenica SZPRAVRI.  

Predsjednik je prisutnima pojasnio da je predmetni dnevni red dostavljen putem elektroničke pošte 

i u MS Teams kanalu sjednice. Predsjednik je predložio izmjenu dnevnog reda na način da se točke 

4. i 5. u pozivu uklone zbog potrebe daljnje razrade Plana i programa rada Studentskog zbora 

Pravnog fakulteta u Rijeci za 2024. godinu te Financijskog plana Studentskog zbora Pravnog 

fakulteta u Rijeci za 2024. godinu. Nadalje, predložio je točku Odluka o verificiranju SZ Alumni kluba 

kao točku dnevnog reda prije točke razno. Skupština je jednoglasno usvojila dnevni red 14. sjednice 

Skupštine SZPRAVRI uz predložene izmjene.  

 Zaključak:  Zadužena osoba:  Rok:  

 Dnevni red 14. sjednice Skupštine Studentskog 

zbora Pravnog fakulteta u Rijeci jednoglasno je 

usvojen. 

 

 

-  

  

 

- 

  

  

Ad 2. Usvajanje zapisnika s 13. sjednice Skupštine SZPRAVRI  

 Nakon predstavljanja zapisnika s 13. sjednice od strane predsjednika, isti je jednoglasno usvojen. 
 

 
 

Zaključak:    Zadužena osoba:  Rok:  

 Zapisnik s 13. sjednice je jednoglasno usvojen od 

strane članova Skupštine. 
     

 



 

Ad 3. Izvješće predsjednika, studentske pravobraniteljice i udruga 

 Predsjednik SZPRAVRI je iznio izvještaj o aktivnostima koje su se održale od prethodne 13. sjednice 

Skupštine SZPRAVRI koja se održala 13. listopada 2023. godine. Navedene aktivnosti su obuhvaćale 

Brucošijadu pravnog fakulteta u Rijeci održanu u klubu Crkva 13. listopada 2023. godine. Nadalje, 

16. listopada 2023. godine održana je izborna sjednica SZSUR-a na kojoj je sudjelovao tadašnji 

zamjenik predstavnika u Skupštini SZSUR-a Dino Markić. Uz navedene aktivnosti, Predsjednik je 

napomenuo da su mrežne stranice fakulteta ažurirane novim podacima te da je 23. listopada 

sudjelovao u radu Kolegija dekana na kojem se raspravljalo o točkama dnevnog reda sjednice 

Fakultetskog vijeća te budućim planovima uprave i zbora. Nadalje, 25. listopada 2023. godine 

održana je sjednica Fakultetskog vijeća na kojoj je sudjelovalo svih 5 predstavnika iz redova 

studenata te su raspisani dopunski studentski izbori za popunjavanje upražnjenih mjesta u Zboru iz 

redova integriranog i stručnog studija. 16. studenoga 2023. godine održana je 20. sjednica Skupštine 

SZSUR-a na kojoj su sudjelovali predstavnik Patrik Pavić te Studentski pravobranitelj Sveučilišta u 

Rijeci Dino Markić. 20. studenoga 2023. godine održan je sastanak radi dogovaranja Plana i 

programa rada te Financijskog plana SZPRAVRI na kojem su sudjelovali Sandro Miličković, Stefan 

Mandić, Dino Markić te dekan Dario Đerđa i prodekanica Ines Matić Matešković. Konačno, 23. 

studenoga 2023. godine, održani su dopunski studentski izbori na kojima su u redove SZPRAVRI 

izabrani Ivan Ivanković kao član i Marin Đurđević kao zamjenik te je 27. studenoga 2023. godine 

predsjednik sudjelovao u radu Kolegija dekana. Predsjednik je najavio održavanje niza događaja koji 

uključuju sjednicu Fakultetskog vijeća u 12:55 te slikanje prije sjednice dana 29. studenoga 2023. 

godine, 15. sjednicu SZPRAVRI – Usvajanje Plana i programa te Financijskog plana 5. prosinca 2023. 

godine, Tribinu Ususret superizbornoj godini te kićenje božićnog drvca, 6. prosinca 2023. godine, 

sjednicu fakultetskog vijeća 13. prosinca 2023. godine i Božićni SZPRAVRI party u Stop Caffe 15. 

prosinca 2023. godine. 

Nakon predsjednika SZPRAVRI, izvještaj je podnijela Studentska pravobraniteljica Pravnog fakulteta 

u Rijeci, Paula Bratović. Navedeno izvješće obuhvaća vremensko razdoblje od 6. do 11. mjeseca 

2023. godine. Studentska pravobraniteljica navodi da su u lipnju 2023. godine zaprimljene dvije 

pritužbe vezane za kolegij Opći dio građanskog prava i obvezno pravo. Pritužbe su se odnosile na 

nejasno i neodređeno postavljanje pitanja na popravnom kolokviju iz navedenog kolegija te 

pogrešku u sastavljanju ispita na ispitnom roku održanom 19.06.2023. godine. U odnosu na  

prigovor vezan za pogrešno sastavljanje ispita, Katedra je isti uvažila te je prag prolaznosti smanjen 

na 9/20 bodova za navedeni rok. Nadlaje, pravobraniteljica je u srpnju 2023. godine zaprimila 

obavijest o provođenju stegovnog postupka protiv studentice Pravnog fakulteta te je izvršen uvid u 

spis. U kolovozu 2023. godine zaprimljen je telefonski poziv za obavezno prisustvo na nastavi te je 

u rujnu delegiran predmet od strane Studentskog pravobranitelja Sveučilišta u Rijeci koji se odnosio 

na problematiku studentske prehrane. Konačno, u listopadu je zaprimljen prigovor koji se odnosio 

na katedru Povijest prava i države. Prigovor se odnosio na navode da redovni, izvanredni te studenti 

ponavljači ne uživaju ista prava koja se odnose na mogućnost pristupanja kolokvijima.  

Nakon Studentske pravobraniteljice izvještaj je podnio Predsjednik Studentskog športskog društva 

Pravnik, Stefan Mandić. Dana 18.11.2023. godine održano je natjecanje u stolnome tenisu u kojemu 

su sudjelovali Tia Franović – pojedinačno, ženska konkurencija, Ante Gregović i Ante Mitrović – 

pojedinačno i u paru, Nikola Dlaka i Toma Medanić – pojedinačno i u paru. Predsjednik SŠD-a je 

napomenuo da natjecatelji u prethodno navedenom natjecanju nisu osvojili medalje. Nadalje 

održani su pripremni futsal treninzi u futsal centru Srdoči te je 19.11.2023. godine održano 

natjecanje u FUTSALU u dvorani 3. Maj. Na prethodno navedenom natjecanju u FUTSALU, ženska 

konkurencija je doživjela poraz u polufinalu od Medicisnkog fakulteta rezultatom: 3:1 pri čemu su 



 

za Pravni fakultet nastupile Tia Franović, Santina di Giusto, Marija Čabrijan, Laura Kedmenec i 

Marta. U muška konkurencija je na navedenom natjecanju doživjela poraz u četvrtfinalu od  

građevinskog fakulteta rezultatom 3:0, pri čemu su za Pravni fakultet nastupuili Luka Šimunović, 

Nikola Dlaka, Marin Đurđević, Stefan Mandić, Marko Čorak, Jakob Šprem Veljavečki, Benjamin 

Kocijančić, Emerik, Ante Gregović i Mauro Dragicchio.  

Konačno, svoje izvješće je podnio predsjednik ELSA-e, Noel Sambol. Predsjednik ELSA-e je uputio 

članove u aktivnosti koje navedena udruga provodila u okviru predstavljanja udruge brucošima. Kao 

posljedica predstavljanja, povećao se je broj novih članova za 28 studenata. U drugome tjednu 

nastave održan je prvi sastanak sa članovima udruge na kojem su bili predstavljeni svi sektori te je 

objašnjeno interno funkcioniranje udruge. Uz navedene aktivnosti, ELSA ove akademske godine 

provodi pub kviz ligu u caffe baru Bačva te je članovima Skupštine elaboriran princip funkcioniranja 

iste. Nadalje, predsjednik je istaknuo dva projekta koja će provesti u ovoj akademskoj godini. Riječ 

je o projektu Rule of Law Education (ROLE) te Annual Human Rights Campaign. Održana je 

dvodnevna panel rasprava „Dvije strane jedne priče – Pravo i Medicina.“ Konačno, istaknuto je 

pristupanje procesu donošenja novog statuta udruge. Za kraj izvještaja, predsjednik ELSA-e je 

napomenuo da će se do kraja semestra održati još dva pub kviza, održati odlazak na nacionalnu 

skupštinu ELSA-e Hrvatska od 1. do 4. prosinca, provesti božićne humanitarne akcije te početi 

organizacija Study Visita u suradnji s kolegama iz ljubljane i organizacijske pripreme za provedbu 

ljetne škole diplomacije i prava. 

Zaključak:    Zadužena osoba:  Rok:  

Članovi skupštine primili su izvještaje na znanje.   

 

 

 

Ad 4. Odluka o financijskoj potpori studentskoj udruzi ELSA Rijeka 

Noel Sambol, predsjednik ELSE Rijeka predstavio je Skupštini projekt Rule of law te pojasnio potrebu 

za financijskom podrškom iste. Predsjednik Sandro Miličković je također obrazložio potrebu za 

davanjem financijske potpore u iznosu od 200,00 EUR udruzi ELSA Rijeka s obzirom da su navedena 

sredstva nužna za provođenje projekta Rule of Law Education (ROLE). 

Zaključak:    Zadužena osoba:  Rok:  

 Članovi skupštine su jednoglasno usvojili odluku. 

 

-  - 

 

Ad 5. Potvrda odluke o imenovanju članova povjerenstva i njihovih zamjenika 

Predsjednik je obrazložio sadržaj Odluke o imenovanju članova povjerenstva i njihovih zamjenika. 
Navedena odluka je bila usvojena od strane Predsjedništva SZPRAVRI kroz postupak hitnog 
odlučivanja temeljem članka 34. Statuta SZPRAVRI te je stoga potrebno da ista bude potvrđena od 
strane Skupštine. 

Zaključak:    Zadužena osoba:  Rok:  



 

Članovi skupštine su jednoglasno usvojili točku 
dnevnog reda. 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

Ad 6. Potvrda prijedloga odluke o izbornim jedinicama 

Predsjednik je obrazložio sadržaj Odluke te potrebu za njezin donošenjem radi urednog 

provođenja studentskih izbora. S obzirom da je ista bila donesena u postupku hitnog odlučivanja, 

temeljem članka 34. Statuta SZPRAVRI, potrebno je da Skupština potvrdi navedenu odluku. 

Zaključak:    Zadužena osoba:  Rok:  

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili 

točku dnevnog reda. 
 -  -  

 

Ad 7. Potvrda odluke o imenovanju člana i zamjenika člana biračkog odbora  

Predsjednik je obrazložio sadržaj Odluke te potrebu za njezin donošenjem radi urednog 

provođenja studentskih izbora. S obzirom da je ista bila donesena u postupku hitnog odlučivanja, 

temeljem članka 34. Statuta SZPRAVRI, potrebno je da Skupština potvrdi navedenu odluku. 

Zaključak:    Zadužena osoba:  Rok:  

Članovi skupštine su jednoglasno usvojili točku 

dnevnog reda. 
 -  -  

 

Ad 7. Odluka o verificiranju članova SZ Alumni kluba 

Predsjednik je obrazložio sadržaj odluke te ukazao na potrebu za donošenjem iste radi urednog 

djelovanja SZ Alumni kluba. Temeljem navedene odluke, za članove SZ Alumni kluba su verificirani 

Kristian Tončić, Eva Ružić i Mateo Matijević. 

Zaključak:    Zadužena osoba:  Rok:  

Članovi skupštine su jednoglasno usvojili točku 

dnevnog reda. 
 -  -  

 



 

Ad 9. Razno 

Predsjednik je upoznao članove s namjerama uprave u pogledu pružanja financijske pomoći 

SZPRAVRI. Naime, Studentski zbor je potaknut, od strane uprave na intenzivnije prijavljivanje 

projekata. S obzirom na navedeno, članovi skupštine su upoznati s potrebom prijave projekata na 

Natječaj SZSUR-u na kojima će se intezivno raditi u narednim mjesecima. Studentska 

pravobraniteljica je također iskazala interes za davanjem doprinosa u navedenim događajima te 

će ju Zbor uključiti u organizaciju istih.  

Nadalje, uzimajući u obzir uspjeh prošlogodišnjeg Bala pravnika, predsjednik je potaknuo raspravu 

o organizaciji Bala Pravnika u sljedećoj godini. Skupština se složila kako je organizacija navedenog 

događaja od značaja za studente Pravnog fakulteta te će intezivno raditi na organizaciji istog u 

2024. godini. 

Konačno, predsjednik je istaknuo organizaciju tribine - Ususret superizbornoj godini koja će se 

održati 6.12.2023. godine u 17:00h te pozvao svih na sudjelovanje. 

Zaključak:    Zadužena osoba:  Rok:  

-  -  -  

 

Sastavio  

 

Glavni tajnik 

Ime i Prezime  Potpis  

 

Dino Markić 

  

  

  

 

Broj:  14-09-2023 

 


